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Mladi stare zbog kvarcanja
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Pretjerana upotreba solarijuma je Å¡tetna i negativno djeluje 
 na koÅ¾u, ali to BanjaluÄ•anima ne smeta jer i u zimskim 
 danima saloni ljepote po gradu su puni klijenata.

"VeÄ‡ina graÄ‘ana svakodnevno posjeÄ‡uje solarijume", kazali su u kozmetiÄ•kom salonu "Nevena". Prema rijeÄ•ima
Arijane RaÄ‘enoviÄ‡, zaposlene u ovom salonu, graÄ‘ani redovno dolaze na kvarcanje. "Svaki dan kod nas u salon
dolaze klijenti koji su veoma zainteresovani za sunÄ•anje u solarijumu. Trenutno nije sezona, ali ipak rijetko se deÅ¡ava
da nemamo posla", rekla je RaÄ‘enoviÄ‡eva. Ona je dodala da je najveÄ‡e interesovanje za ovakvo sunÄ•anje pred
Novu godinu, prije matura, te posebno pred ljeto. "Veliki interes za kvarcanje je u periodu od aprila do juna. Tada se
BanjaluÄ•ani pripremaju za ljeto", kazala je RaÄ‘enoviÄ‡eva. Prema njenim rijeÄ•ima, ove godine je smanjen broj
muÅ¡karaca zainteresovanih za kvarcanje. "Iako solarijum posjeÄ‡uju i muÅ¡karci i Å¾ene, ove je godine znatno
smanjen broj muÅ¡karaca zainteresovanih za kvarcanje. Prethodnih godina svakodnevno su dolazili u naÅ¡ salon, ali
sada je to, mogla bih reÄ‡i, veoma rijetko. Zaista ne znam Å¡ta je uzrok ove pojave", istiÄ•e zaposlena u ovom salonu. 
Ona je dodala da u njihovom salonu ne preporuÄ•uju sunÄ•anje dan za danom, te da postoje kreme za tijelo prije
svakog ulaska u solarijum, posebno za osobe sa svjetlijim tenom. Iako je svjesna svih negativnih posljedica kvarcanja,
Lea Cikota, radnica u jednom butiku, kaÅ¾e da solarijum posjeÄ‡uje jednom sedmiÄ•no veÄ‡ deset godina. "Znam da
sunÄ•anje u solarijumu negativno utiÄ•e na moju koÅ¾u. NiÅ¡ta mi nije bitno kada je moj izgled u pitanju. Lijepo se
osjeÄ‡am ovako tamna, ljudi su navikli na mene ovakvu i ne Å¾elim da se mijenjam", rekla je Cikota. Ona je dodala da
joj troÅ¡kovi redovnog sunÄ•anja u solarijumu ne predstavljaju veliki problem i da za to uvijek ima novca. S druge strane,
ima i onih koji nisu pristalice ovakvog naÄ•ina sunÄ•anja. Prema rijeÄ•ima studentice Ane Marin, lijepa boja se moÅ¾e
dobiti prirodnim putem. "U solarijumu sam bila svega dva puta. Mislim da nema potrebe za kvarcanjem. Boja se moÅ¾e
dobiti prirodnim putem, a uz to i besplatno. Mislim da pojedine solarijume dobro ne odrÅ¾avaju, te da kvarcanje
pospjeÅ¡uje starenje koÅ¾e i izaziva kancerogena oboljenja", kazala je Marinova. Ona je dodala da njene drugarice
redovno posjeÄ‡uju solarijume, a da ona smatra da su sve viÅ¡e "in" djevojke koje se ne kvarcaju. Jedan od
banjaluÄ•kih dermatologa kaÅ¾e da kvarcanje u normalnim koliÄ•inama ne utiÄ•e negativno na koÅ¾u. "SunÄ•anje u
solarijumu jednom u dva mjeseca ne Å¡teti koÅ¾i. Å taviÅ¡e, u ovom sluÄ•aju moÅ¾e da ima pozitivno dejstvo.
MeÄ‘utim, kvarcanje jednom sedmiÄ•no Å¡teti koÅ¾i, bez obzira na njen tip", rekao je ovaj dermatolog. On je dodao da
Ä•esto kvarcanje pospjeÅ¡uje starenje koÅ¾e i moÅ¾e da inicira rak koÅ¾e. "Kvarcanje svake sedmice svakako
ubrzava starenje koÅ¾e. U sluÄ•ajevima pretjeranog sunÄ•anja u solarijumu moÅ¾e doÄ‡i do kancerogenih oboljenja",
zakljuÄ•uje ovaj dermatolog. LjepÅ¡i s tamnijim tenom Student Branko JokanoviÄ‡ ide u solarijum jednom mjeseÄ•no jer
posveÄ‡uje veliku paÅ¾nju svom izgledu. "Volim kada lijepo izgledam i smatram da taman ten tome doprinosi.
Redovno posjeÄ‡ujem solarijum i zadovoljan sam time kako ga odrÅ¾avaju. Mislim da je normalno da seÂ muÅ¡karci
kvarcaju, iako mnogi imaju suprotno miÅ¡ljenje o ovoj pojavi", kaÅ¾e JokanoviÄ‡. On dodaje da misli da Ä‡e se
vremenom poveÄ‡ati broj muÅ¡karaca koji posjeÄ‡uju solarijume.  Autor: Sanja Bundalo, Danina MilakoviÄ‡
 Izvor vijesti: Nezavisne
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